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Protokół Nr 39/23 z I części  

posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji 

 z dnia 22 listopada 2023 r. 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego 

Trzcianki, w godzinach od 12:10 do 13:20 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności; 

2. Pani Iwona Moraczyńska-Lilleeng – Kierownik Referatu Promocji, 

Kultury i Sportu; 

3. Pani Michalina Jakubczyk – Podinspektor ds. Sportu i Turystyki. 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca komisji pani Marta Matkowska 

witając członków komisji oraz przedstawicielki Referatu Promocji, Kultury 

i Sportu. 

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska odczytała porządek 

posiedzenia. Posiedzenie komisji przebiegało według następującego 

porządku: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 38/23 z dnia 25 października 2023 r. 

4. Regulamin przyznawania nagród sportowych – wypracowanie 

zmian. 

5. Wypracowanie opinii do projektu budżetu na rok 2024. 

6. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

7. Wnioski komisji i ich realizacja. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 3) Zatwierdzenie protokołu Nr 38/23 z dnia 25 października 2023 

r. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała pod głosowanie 

protokół Nr 38/23. Do protokołu nie zgłoszono uwag, protokół został 

zatwierdzony w głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zaproponowała kolejne 

posiedzenia komisji: 13.12.2023 r., godz.13:30, 23.01.2023 r. 

godz.16:00. 

Członkowie komisji zaakceptowali terminy kolejnych posiedzeń. 

Ad 4) Regulamin przyznawania nagród sportowych – wypracowanie 

zmian. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska oddała głos Pani Iwonie 

Moraczyńskiej Lilleeng. 

Pani Iwona Moraczyńska-Lilleeng wyjaśniła, że na wniosek Komisji 

Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji przygotowany został 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznawania nagród 

za osiągnięcia sportowe - wyciąg z projektu uchwały stanowi Załącznik 

Nr 1 do protokołu. Pierwszym zmienionym punktem jaki został zmieniony 

to wpisanie w § 2 ust.2 pkt 1 literalnie dyscypliny o istotnym znaczeniu 

dla gminy Trzcianka, tj. kajakarstwo, podnoszenie ciężarów, piłka nożna, 

piłka siatkowa, motorowodniactwo, judo, boks, karate, szachy, warcaby, 

badminton, bocca, nordic walking, biegi przeszkodowe i skoki konne. W 

związku z tym, że dopisano te dyscypliny należało dokonać symulacji 

kosztów i pojawiły się dodatkowe paragrafy. Pod uwagę podczas 

sporządzanie tej symulacji wzięto środki finansowe jakie na przyszły rok 

są zaplanowane, tj. 16.000 zł, z czego 13.000,00 zł przeznaczone na 

nagrody pieniężne, a pozostałe środki będą na oprawę uroczystości. 

Mniej więcej według symulacji, która przygotowała Pani Michalina 
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próbowano wyszczególnić zawodników. 

Pani Michalina Jakubczyk uzupełniła, że tabela zawodników stworzyła 

na bazie zawodników, którym nagrody w zeszłym roku zostały przyznane 

i dodała tych sportowców, o których się dowiadywała. Nie gwarantowała, 

że to są wszyscy zawodnicy. 

Pani Iwona Moraczyńska-Lilleeng dodała, że termin składania 

wniosków o przyznanie nagrody nie uległ zmianie.   

Pani Michalina Jakubczyk wskazała, że przeprowadzono wiele 

symulacji i uważała, że nigdy nie będzie sprawiedliwie, nigdy nie będzie 

tak, że wszyscy będą zadowoleni. Jeśli radni mają propozycję to ona 

bardzo chętnie razem z panią kierownik wysłucha i wprowadzi zmiany. 

Ona osobiści najchętniej wróciłaby do nagród rzeczowych, takie samo 

stanowisko ma również burmistrz.  

Pani Iwona Moraczyńska-Lilleeng wyjaśniła, że w projekcie uchwały 

podzielono nagrody dla zawodników dyscyplin olimpijskich i 

nieolimpijskich.  

Pani Michalina Jakubczyk poinformowała, że w załączonej tabeli do 

projektu uchwały są przedstawione potencjalne nagrody finansowe, jakie 

mogłyby zostać przyznane według nowej uchwały. Gdyby przyznać 

nagrody na zasadach obowiązujących w obecnym roku to na nagrody 

pieniężne potrzebne byłoby 27.100,00 zł, a gdyby wprowadzić zmiany te 

nagrody łącznie wynosiłyby 14.700,00 zł. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zauważyła, że trenerom 

również nagrody zostały obniżone. 

Pani Iwona Moraczyńska-Lilleeng wyjaśniła, że nagrody trenerom 

także zostały obniżone, tak samo jak zawodnikom. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska stwierdziła, że jeśli 

trenerom obniżymy nagrody to sprawimy, że tych trenerów będzie coraz 

mniej.  
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Pani Iwona Moraczyńska-Lilleeng wyjaśniła, że w zeszłym roku za 

udział w igrzyskach olimpijskich lub  paraolimpijskich była nagroda w 

wysokości 2.000,00 zł po zmianie jest 1.600,00 zł, za udział we 

współzawodnictwie sportowym na poziomie Mistrzostw Świata , Finału 

Pucharu Świata było 1.500,00 zł teraz proponujemy 1.200,00 zł, za 

udział we współzawodnictwie sportowym na poziomie Mistrzostw Europy, 

Finału Pucharu Europy było 1.000,00 zł jest teraz 700,00 zł, za miejsca I-

III we współzawodnictwie sportowym na poziomie Mistrzostw Polski, 

Finału Pucharu Polski było 700,00 zł jest 500,00 zł, za miejsca I-III we 

współzawodnictwie sportowym na szczeblu międzywojewódzkim lub 

wojewódzkim było 300,00 zł jest proponowana zmiana na 200,00 zł. 

Natomiast dla trenerów zawodników którzy brali udział w: igrzyskach 

olimpijskich lub  paraolimpijskich, we współzawodnictwie sportowym na 

poziomie Mistrzostw Świata, Finału Pucharu Świata, we 

współzawodnictwie sportowym na poziomie Mistrzostw Europy, Finału 

Pucharu Europy było 1000,00 zł proponowane jest teraz 700,00 zł. 

Natomiast dla trenerów zawodników, którzy zajęli miejsca I-III we 

współzawodnictwie sportowym na poziomie Mistrzostw Polski, Finału 

Pucharu Polski oraz miejsca I-III we współzawodnictwie sportowym na 

szczeblu międzywojewódzkim lub wojewódzkim było 700,00 zł 

proponujemy 500,00 zł. Obniżono  kwoty bo po prostu nie ma pieniędzy 

w budżecie. A trzeba mieć to na względzie, że wniosków może być 

więcej, nie wiadomo, ile ich wpłynie. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska dodała, że nie może tak 

być, że te nagrody będą dla trenerów niższe niż w zeszłym roku. 

Pani Iwona Moraczyńska-Lilleeng poinformowała, że nie ma środków na 

to, aby te nagrody były na poziomie z zeszłego roku, tym bardziej, że 

dodano obecnie nowych zawodników. (nieolimpijskich) 

Radny Adam Prankiewicz dodał, że finanse które tworzą się przy 
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trenowaniu warcabów a przy trenowaniu zawodnika na Mistrzostwach 

Świata w kajakarstwie są zgoła różne i nie można stawiać ich na tym 

samym poziomie.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zauważyła, że gdyby w § 4 

ust.1 zmienić wysokość dla zawodników dyscyplin nieolimpijskich można 

by pozyskać środki na nagrody dla trenerów, żeby były na poziomie z 

roku obecnego. Zaproponowała, aby stawki kolejno obniżyć: z 600,00 zł 

na 400,00 zł, z 350,00 zł na 300,00 zł, z 250,00 zł na 200,00 zł i 100,00 

zł pozostawić. 

Radny Adam Prankiewicz był zdania, że gdyby on to tworzył to 

całkowicie usunąłby trenerów z tych nagród, według niego to powinny 

być nagrody wyłącznie dla zawodników. 

Radny Tomasz Tomczak stwierdził, że należy sprawiedliwie wszystkich 

traktować i jeżeli jednym trenerom (zawodników olimpijskich) 

zmniejszamy nagrodę to tak samo drugim (zawodników nieolimpijskich) 

należy zmniejszyć. 

Radny Adam Prankiewicz dodał, że może warto pomyśleć o takim 

rozwiązaniu jak nagroda indywidulana Burmistrza za wybitne osiągnięcia 

promocje gminy. 

Pani Michalina Jakubczyk dodała, że w uchwale należy w sposób 

precyzyjny określić stawki i za jakie osiągnięcia są przyznawane 

nagrody, w innym przypadku Nadzór Prawny Wojewody może nam tę 

uchwałę unieważnić. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała, aby w § 4 

ust. 1 pkt od 1 do 4 stawki nagród kolejno obniżyć: z 600,00 zł na 400,00 

zł, z 350,00 zł na 300,00 zł, z 250,00 zł na 200,00 zł i 100,00 zł 

pozostawić. 

Radny Tomasz Tomczak był za tym, aby jednak te stawki pozostawić 

na takim poziomie jak są zaproponowane w przygotowanym projekcie 
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uchwały. Według niego jest to logicznie przygotowane. 

Przewodniczącej komisji Marcie Matkowskiej zależało na tym, aby 

zmniejszyć nagrody w nieolimpijskich dyscyplinach i dzięki temu będzie 

więcej środków na nagrody dla zawodników dyscyplin olimpijskich. 

Radny Paweł Iwanicki zauważył, że wtedy dysproporcja będzie jeszcze 

większa.  

Radny Adam Prankiewicz dodał, że w zeszłym roku zawodnicy 

dyscyplin nieolimpijskich nie mieli nagród pieniężnych tylko rzeczowe, 

teraz to rozwiązanie wprowadziłoby także nagrody pieniężne dla tych 

zawodników.  

Radny Wiesław Natkaniec przychylałby się bardziej do nagród 

rzeczowych dla tych dyscyplin nieolimpijskich.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała pod głosowanie 

swój wniosek, aby w § 4 ust. 1 pkt od 1 do 4 stawki nagród kolejno 

obniżyć: z 600,00 zł na 400,00 zł, z 350,00 zł na 300,00 zł, z 250,00 zł 

na 200,00 zł i 100,00 zł pozostawić. 

Nad wnioskiem głosowano: za – 1, przeciw – 5, wstrzymujących się – 

1. 

Kolejno poddała pod głosowanie wniosek radnego Tomasza Tomczaka, 

aby zaakceptować przygotowany przez burmistrza Projekt uchwały w 

sprawie nagród za osiągnięte wyniki sportowe. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji przyjęła wniosek w 

głosowaniu: za – 6, przeciw – 1, wstrzymujących się – 0. 

Pani Michalina Jakubczyk wyjaśniła, że jeśli chodzi o nagrody dla 

trenerów dyscyplin olimpijskich prędzej były stawki 1000,00 zł i 

proponowana jest zmiana na 700,00 zł oraz z 700,00 zł na 500,00 zł. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska stwierdziła, że nie może 

być takiej sytuacji, że któryś z trenerów pozostanie bez nagrody. 

Pani Michalina Jakubczyk wskazała, że to jest tylko symulacja jaką 



7 
 

przygotowała, może się okazać, że tych wniosków bezie więcej. 

Poinformowała, że po wcześniejszych uwagach Wojewody 

wywnioskowano, że uchwała ma wyeliminować decyzyjności i dowolność 

burmistrza w przyznawaniu nagród. Musi być szczegółowo określona 

kwota.  

Radny Adam Prankiewicz dodał, że dla niego tacy zawodnicy jak Jakub 

Stepun, Sebastian Kęciński i Marcin Ćwirzeń powinna być utworzona dla 

nich osobna lista i powinni zostać osobno uhonorowani. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska stwierdziła, że powinna 

być dodatkowo pula środków, aby móc nagrodzić zawodników, którzy w 

sposób szczególny promują gminę na arenie międzynarodowej. My jako 

komisji możemy wnioskować o dodatkową pulę środków na promocję 

gminy przez sport. 

Radny Wiesław Natkaniec zapytał o zawodni9ków, którzy biorą udział w 

letnich igrzyskach olimpiad specjalnych, należałoby też o nich pomyśleć. 

Pani Michalina Jakubczyk wyjaśniła, że przy nazwiskach: Jakub 

Kubilus i Dorota Masłowska postawiła „gwiazdkę”, bo uważała, że 

należałoby coś dla tych zawodników wymyślić. Ze Światowych Letnich 

Igrzysk Olimpiad Specjalnych z Berlina wrócili ze złotymi i brązowymi 

medalami. Na początku, kiedy tworzyła symulację nagród zawody te 

włączyła pod olimpiady i wtedy nagrody wynosiłaby po 2.000,00 zł. 

Niestety okazało się, że tych Igrzysk nie da się zakwalifikować pod 

igrzyska olimpijskie, ale nie są to stricte igrzyska olimpijskie. 

Radny Adam Prankiewicz uważał, że zawodnicy, o których mówi pani 

Michalina Jakubczyk bardziej ucieszyliby się z nagrody rzeczowej niż 

pieniężnej.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska dodała, że rozmawiała z 

rodzicem dziecka, które na tego typu zawody wyjeżdża i opinia jest taka, 

że jednak lepsze są nagrody pieniężne.   
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Radny Wiesław Natkaniec wskazał, że to opinia tylko jednego rodzica. 

Radny Adam Prankiewicz zaznaczył, że należy się zastanowić, czy 

komisja chce przyjemność sprawić rodzicom, czy temu zawodnikowi. 

Radny Tomasz Tomczak dodał, że komisja musi zrobić coś innego, my 

proponujemy pewne stawki nagród, natomiast jeśli się okaże, że nie 

starczy tych środków na nagrody to wtedy będzie decyzja. Gala sportu 

jest w kwietniu, więc na koniec stycznia 2024 roku będzie wiadomo, czy 

wystarczy tych zaplanowanych środków czy też nie. Wtedy burmistrz 

będzie miał czas na wprowadzenie zmian w budżecie.  

Radny Wiesław Natkaniec zaznaczył, że należy dojść do rozwiązania z 

tymi Olimpiadami Specjalnymi. 

Radny Tomasz Tomczak stwierdził, że za bardzo nie wiemy jako 

komisja jak zakwalifikować udział Jakuba Kubilusa i Doroty Masłowskiej 

w Światowych Letnich Igrzyskach Olimpiad Specjalnych. 

Pani Michalina Jakubczyk przyznała rację radnemu Tomczakowi. 

Zwróciła się do członków komisji z prośbą o określenie jakiego typu to 

były zawody. Jeżeli dałoby się te zawody zakwalifikować pod 

Mistrzostwa Europy to byłoby super. Ona nie miała aż takiej wiedzy pod 

co zakwalifikować te Igrzyska Olimpiad Specjalnych. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zapytała, czy komisja 

może zawnioskować o zabezpieczenie w budżecie dodatkowo kwoty 

5.000,00 zł na promocję gminy poprzez sport? Byłaby to kwota dla 

zawodników, którzy w sposób szczególny promują gminę Trzcianka 

biorąc udział w zawodach sportowych. 

Pani Michalina Jakubczyk wyjaśniła członkom komisji, że podczas 

zmieniania tej uchwały próbowała jak najmniej ingerować w treść, 

zmieniono tylko to, co trzeba było, czyli te dyscypliny sportowe i stawki. 

Radny Adam Prankiewicz wskazał, że ten projekt przygotowany przez 

Referat Promocji, Kultury i Sportu możemy zostawić w takim brzmieniu 
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jak jest. Ewentualnie możemy jako komisja złożyć drugi wniosek o 

zabezpieczenie kwoty dla zawodników, którzy szczególnie promują 

gminę Trzcianka. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała o 

zabezpieczenie w budżecie gminy kwoty 5.000,00 zł na promocję gminy 

poprzez sport (trener/zawodnik). Kryteria przyznawania nagród 

określiłaby komisja po konsultacji z burmistrzem. 

Pani Iwona Moraczyńska-Lilleeng zrozumiała, że po wpłynięciu 

wszystkich wniosków, Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i 

Promocji spotkałaby się w lutym i wtedy zdecydowałaby komu taką 

nagrodę przyznać. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska dodała, że komisja według 

regulaminu przyzna nagrody a z dodatkowej puli, która zostałaby w 

budżecie zabezpieczona można by rozdzielić na zawodników, którzy 

szczególnie gminę promują poprzez sport.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała o 

zabezpieczenie w przyszłorocznym budżecie gminy kwoty 5.000,00 zł na 

promocję gminy poprzez sport. Poddał wniosek pod głosowanie. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji przyjęła wniosek w 

głosowaniu: za – 7 (jednogłośnie). 

Radny Wiesław Natkaniec uważał, że te Olimpiady Specjalne też 

trzeba gdzieś ująć. 

Radny Tomasz Tomczak stwierdził, że jeżeli regulamin, który tworzymy 

jest na określonych zasadach. Jeśli ci zawodnicy startują w takich 

zawodach, które nie kwalifikują się do żadnej z dyscyplin olimpijskich, ani 

nieolimpijskich, to nie jest to ranga Paraolimpiady. Paraolimpiada 

odbywa się miesiąc po Olimpiadzie.  

Pani Michalina Jakubczyk wyjaśniła, że z tego, co burmistrz mówił to 

Światowe Letnie Igrzyska Olimpiad Specjalnych nie są stricte 



10 
 

paraolimpiadą.  

Radny Tomasz Tomczak zaznaczył, że „paraolimpiada” to taki skrót 

myślowy. Należałoby poznać dokładną nazwę. 

Pani Michalina Jakubczyk wyjaśnił członkom komisji, że przy tworzeniu 

tego projektu uchwały cały czas pamiętano o zawodnikach Światowych 

Letnich Igrzysk Olimpiad Specjalnych, dlatego tez wpisano w § 2 ust. 2 

pkt 1 dyscypliny sportowe w jakich gminę reprezentują, tj. badminton, 

bocca. 

Radny Tomasz Tomczak odczytał definicję Paraolimpiady: zawody 

sportowe organizowane co cztery lata przez Międzynarodowy Komitet 

Paraolimpijski, należą do największych i najbardziej popularnych 

zawodów sportowych dla niepełnosprawnych osób na świecie. Jeśli w 

Berlinie nie było tej paraolimpiady to te Światowe Letnie Igrzyska 

Olimpiad Specjalnych nie miały tej rangi. Kolejne Światowe Igrzyska 

Olimpiad Specjalnych odbędą się za dwa lata, a nie tak jak olimpiada czy 

paraolimpiada za 4 lata. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała, aby 

najniższa stawka dla trenera przy dyscyplinach olimpijskich wynosiła 

700,00 zł  

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji przyjęła wniosek w 

głosowaniu: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 5.  

Pani Michalina Jakubczyk poprosiła o wskazanie jakie to będą stawki 

tych nagród w § 3 ust.1 we wszystkich punktach. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska wyjaśniła, że w punkcie 1 – 

1.600,00 zł, w punkcie 2 – 1.200,00 zł, w punkcie 3 – 700,00 zł, w 

punkcie 4 – 500,00 zł, w punkcie 5 – 200,00 zł. Natomiast w ust. 2 punkt 

1 i 2 kwota 700,00 zł. 

Pani Michalina Jakubczyk wskazała, że między Mistrzostwami Świata 

a Mistrzostwami Województwa jest jednak różnica.  
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Przewodnicząca komisji Marta Matkowska dodała, że nie należałoby 

różnicować, trener jest trenerem.  

Radny Wiesław Natkaniec po przemyśleniu wcześniejszego przebiegu 

głosowania zawnioskował, aby zapisy w projekcie uchwały w § 3 ust. 2 

pkt. 1 i pkt. 2 pozostały bez zmian, tak jak to przygotował Referat 

Promocji, Kultury i Sportu (700,00 zł i 500,00 zł). 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała wniosek radnego 

pod głosowanie. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji przyjęła wniosek w 

głosowaniu: za – 4, przeciw – 1, wstrzymujących się – 2. 

Następnie przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała 

o dodatkowe 1.000 zł, aby można było nagrodzić trenerów. Jeśli nie 

będzie można nagrody przeznaczyć w formie pieniężnej to w formie 

rzeczowej np. na zakup sprzętu.  

Kolejno radny Wiesław Natkaniec chciał wprowadzić zmiany, aby do 

uchwały wprowadzić zapisy, tak aby nagrodzić zawodników, którzy brali 

udział w Światowych Letnich Igrzyskach Olimpiad Specjalnych. Można 

by zapis dodać jako literat f w § 2 ust.2. projektu uchwały.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zapytała, czy posiedzenie 

komisji może być kontynuowane 6 grudnia? 

Radny Wiesław Natkaniec zapytał, czy przewodnicząca komisji nie 

może powierzyć dalszego prowadzenia Wiceprzewodniczącemu 

Czesławowi Rogoszowi?  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska nie wyraziła zgody na 

dalsze prowadzenie komisji przez pana Czesława Rogosza. Jeśli radny 

Wiesław Natkaniec nie sprecyzuje wniosku to posiedzenie komisji 

zostanie przerwane i będzie kontynuowane 6 grudnia. 

Radny Wiesław Natkaniec chciałby dopisać do § 2 ust.2.literat f i w nim 

zapisać udział w Światowych Letnich Igrzyskach Olimpiad Specjalnych. 
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Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zapytała kto jest za 

wnioskiem radnego Wiesława Natkańca? 

Radny Wiesław Natkaniec poinformował, że chciałby swój wniosek 

uzasadnić. Nie wiedział, czy są także Światowe Zimowe Igrzyska 

Olimpiad Specjalnych. Dla bezpieczeństwa zaproponował wpis w § 2 

ust. 2 pkt 1 literat f: „Udział w Światowych Igrzyskach Olimpiad 

Specjalnych”. 

Pani Michalina Jakubczyk wraz z radnym Wiesławem Natkańcem 

omawiali, w którym miejscu wpisać „Udział w Światowych Igrzyskach 

Olimpiad Specjalnych”, tak aby zapis znajdował się w odpowiednim 

miejscu w projekcie uchwały. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zapytała radnego czy 

precyzuje wniosek czy ma przerwać komisje i kontynuować ją 6 grudnia? 

Radny Wiesław Natkaniec poprosił o chwilę. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zarządziła przerwę i 

posiedzenie komisji będzie kontynuowane 6 grudnia 2023 roku o 

godzinie 12:30. Projekt uchwały w sprawie nagród za osiągnięte wyniki 

sportowe zostanie przedstawiony w takiej formie, jak został 

przygotowany. 

 

Przewodnicząca Komisji Marta Matkowska 

 

Protokolant Ewelina Ćwiek 

 

 

 

 

 


